
 

 

  

Årsmøte  
18. januar 2025 kl. 13:00  

Sted: Bodø MC klubblokale på Bratten, Bodø 
  
Dagsorden  
1. Åpning 
2. Konstituering 

● Registrering av stemmer 
● Godkjenning av innkalling og dagsorden 
● Valg av møteleder og to referenter 
● Valg av tellekorps 
● Valg av to til å signere protokoll 

3. Årsberetning for 2024 
4. Revidert regnskap for 2024 
5. Innmeldte saker 
6. Virksomhetsplan for 2025 
7. Budsjett for 2025 
8. Valg 

● Valg av leder for et år 
● Valg av 2 styremedlemmer for to år 
● Valg av to til valgkomite 
● Valg av revisor for et år 

 
Etter årsmøtets slutt 
Orientering om MC-forum Nordland 
  
 
 

 



20. januar 2024  

 
1. Åpning 
 
 
2. Konstituering 
 
- Registrering av stemmer 
Fra vedtektene: 

 
- Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Fra vedtektene:  

 
 
Opplysninger om dato og sted for årsmøtet og foreløpig dagsorden ble offentliggjort på 
NMCUs hjemmesider 13. desember 2024, samt på e-post til alle medlemmer samme dato. 
Komplette årsmøtedokumenter ble sendt på e-post til alle medlemmer  
 
 
- Valg av møteleder 
 
- Valg av 2 referenter 
  
- Valg av tellekorps 
 
- Valg av 2 personer til å underskrive protokollen 
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3. Årsberetning for 2024 
Styret har bestått av: 
 
Leder: Ole Kristian Lj. Ringstad (valgt for et år i 2024) 
Nestleder: Kari Storstrand (valgt for to år i 2023) 
Kasserer: Karin M. Ljunggren (valgt for to år i 2023) 
  
Revisor: Anita Sannes (valgt for et år i 2024) 
 
Styret i NMCU Nordland har gjennomført 3 fysiske styremøter i løpet av året 2024, 
resterende kommunikasjon mellom styrets medlemmer og fylkessekretær i NMCU Nordland 
har foregått pr. e-post og andre digitale plattformer. 
 
MC-forum har ikke hatt møter i første halvdel av 2024 da NFK ikke prioriterte arbeidet i 
forbindelse med fødselspermisjon. Fylkessekretær trakk seg 10. mai. Den 15.08 utnevnte 
styret ny fylkessekretær Kari Storstrand. Styret ble kontaktet 15. oktober av Silje Bergsnev, 
NFK. Invitert til møte med tema veien videre.  
 
Årsmøtet ble avholdt 20. januar. Det kom 11 stemmeberettigede, i tillegg stilte Ole Kristian 
Ljunggren Ringstad, Kari Storstrand og Karin Ljunggren fra styret. Møtet ble avholdt i 
lokalene til Saltdal Motorsykkel Klubb.  
 
Kretskonferanse 
Det er blitt avholdt 2 digitale kretskonferanser i år.   

- 9. mars på Teams. Karin Ljunggren deltok på det innlegget som omhandlet nytt 
medlemssystem i styreweb. NMCU (sentralstyre) arrangerer kretsledermøte første 
mandag i måneden.  

- 19. oktober på Teams. Kari Storstrand deltok 
 
 
Mandag 1. mai var vi klare for “Se oss 
aksjon”. Styret deltok i paraden som Bodø 
Motorsykkel Club arrangerte fra Bratten. Vi 
stoppet på Fauske der vi delte ut vervekort. Vi 
kjørte videre til Saltdal MC, noen kjørte 
videre til Saltdal Senteret.  
23. mai arrangerte vi Trafikksikkerhetsdag 
(TS-dag) på Bratten. Et samarbeid mellom 
Statens Vegvesen, Nordland Fylkeskommune, 
Bratten aktivitetspark, Trygg Trafikk, BMC ung og NMCU Nordland.Været var sol, litt vind 
og 18 grader. Vi telte ca 400 deltakere, av dem var det ca 20 motorsyklister som møtte. 
Bratten aktivitetspark, BMC ung og NMCU Nordland gjennomførte en flott dag. Vi hadde 
førstehjelpskurs, demonstrasjon av blindsoner på storbil. Trail Bodø (BMSK) v/ Fredrik 
Aasen hadde en flott oppvisning av Trail sporten. Det ble servert is, vafler, kaffe og saft. 
BMC Ung hadde ansvar for kafeen og gjorde en kjempejobb. Vi toppet hele dagen med lotteri 
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der innsatsen er medlemskap i NMCU. Hadde mange flotte premier som 
MC-Garasjen, Arctic MC og Auto Parts AS. 
 

       
 
Kari Storstrand og Karin Ljunggren fra styret deltok på Motorsykkelens dag den 25. mai, 
arrangert av Ørnes Motorsykkel klubb. Været viste seg fra den beste side. 
 
Det ble arrangert rustløser kurs den 10. og 12. juni på Gokartbanen, Bringsli, Valnesfjord. 
Instruktører var Gisle Andre Moen og Odd Arild Pedersen fra Barkhald og Pedersen 
kjøreskole. Kursene var gratis for egne medlemmer og deltakere under 25 år.  
Det ble to flotte dager og mye lærdom for deltakerne. Hvor ble det av alle svingene som var 
på vei til Bringsli?  
10. juni, dagen var åpen for alle, 10 personer deltok. 
12. juni, dagen var forbeholdt moped, lett mc og A2. 2 personer deltok.  
Alle medlemmer fra styret stilte opp fra 1 til 2 dager.  
 
Helgen 6.-8. september arrangerte vi styrehelg og veibefaring styret inviterte 3 unge førere 
med på turen. Oppmøte 6. september kl 15.30 på Esso Tverlandet med full tank. Vi valgte å 
kjøre fylkesvei 17, dette er en vei med mange turister. Vi tok en liten avstikker anleggsvei 
opp på Glomfjellet. 
Turen gikk videre til Forøy camping der vi overnattet. Laget middag på hytta etter ankomst. 
Lørdag morgen startet vi med ferjetur fra Forøy til Ågskaret, og fulgte Fv17 videre til ferje 
Jektvik- Kilboghavn. Vi holdt oss på Fv17 frem til Nesna - Levang. Fra Levang gikk ferden 
videre Fv17 så inn på vei 78 via Drevja til Mosjøen. Vi spiste middag i Mosjøen før vi kjørte 
videre langs E6 til Larsforsen Villa - en fantastisk privateid plass med historie tilbake til 30 
tallet.  
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Polarsirkelsenteret. Fotograf Karin Ljunggren 
Søndag kjørte vi videre til Trofors, slik at vi kunne kjøre Villmarksveien opp til Korgen. På 
bensinstasjonen i Korgen ble det ispause. Kjørte til Polarsirkelsenteret der spiste lunsj. Så var 
vi klare for en etappe hjemover. Siste stopp Esso på Tverlandet. Takk for turen og vel hjem.  
 
 
Styrets innstilling: Årsberetning godkjennes  
 
Vedtak: Årsberetning godkjennes 

 
Styrets innstilling: Årsberetning vedtas  
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4. Revidert regnskap 2024 
Legges frem på årsmøtet 
 
Foreløpig regnskap - ikke revidert 

 
 
 
Balanse 2024 
Her er foreløpig balanse, ikke revidert 
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Messetelt og 20 stk. refleksvester verdi kr. 16 738,- 
Innkjøpt i 2022 
 
Revisjonsberetning 2024 
Legges frem på årsmøtet 
 
Styrets innstilling: Regnskapet vedtas 
 
 
5. Innmeldte saker 
Førerutviklingskurs 
Styret ønsker å sette av kr 20 000,-  av oppsparte midler og søke midler til 
forebyggende arbeid til slik at vi kan dekke inntil 50% av kostnaden for unge 
førere inntil 25 år, som er medlem i NMCU Nordland til førerutviklingskurs på 
bane. 
 
Styrets innstilling: Forslaget vedtas  
 
Fra Kenneth Jensen 
Sak 1.  
Dere bør ta kontakt med klubber i Nordland og be de sende inn forslag på veier 
som er direkte trafikkfarlige for oss mc kjørere, mange stykke autovern, slitasje 
på veien, informer oss hvor vi kan registrere dette. 
 
Styrets tilbakemelding: Tips om trafikkfarlige situasjoner, Statens vegvesen.  
Vi tar imot tips om for eksempel gjenstander i veien, oversvømmelse, bilstans, 
skade på vei og skilt. Ved trafikkfarlige situasjoner, skal du ringe 
veitrafikksentralene på telefonnummer 175. 

Alvorlige hendelser må meldes til politiet (telefon 02800). Bruk nødnummer 
112 hvis det er behov for øyeblikkelig hjelp. 

Fra Kenneth Jensen 
Sak 2. 
Infokampanje hva dere står for og hva dere jobber med. Det er en kjempe jobb 
dere gjør, og mange vet dessverre ikke det. Er det en mulighet at dere blir 
fremmet fra kjøreskolene?  
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Styrets tilbakemelding: NMCU Sentralt har en kommunikasjonsstrategi 
som vi i kretsene forholder oss til. Kretsen har en Facebookside som vi jobber 
med å holde aktiv.  
 
 
Fra Kenneth Jensen 
Sak 3.  
Noen som kan møte opp og si noen ord om hva dere/vi gjør ? Og står for. 
Evt  litt rabatt på kjøretimer med medlemskap? Etc. ? 
 
Styrets tilbakemelding: NMCU Nordland reiser gjerne ut til klubbene i fylket. 
Her er budsjettet avgjørende for aktivitet.  
Angående rabatter så har NMCU en avtale med BikeLife som forhandler frem 
avtaler for oss som medlemmer.  
 
Fra Kenneth Jensen 
Sak 4.   
Arrangere rustløserkurs på våren?  
 
Styrets tilbakemelding: NMCU Nordland planlegger å arrangere rustløserkurs 
på Gokartbanen på Bringsli i Valnesfjord med kjørelærere i 2025. I 2024 ble det 
arrangert rustløserkurs. Kurset ble annonsert på Facebook og det ble sendt 
e-post til medlemmer.  
 
Styrets innstilling: Rustløserkurs arrangeres på Gokartbanen, Valnesfjord 2025. 
 
Fra Kenneth Jensen 
Sak 5. Gjeninnføre st det blir mulig å betale medlemsskap gjennom klubber.  
 
Styrets tilbakemelding: NMCU Sentralt har gitt klubbene mulighet til å kreve 
inn medlemskontingent for NMCU- medlemskapet gjennom klubbene. Her må 
klubbene selv kontakte NMCU-kontoret for muligheten.  
 
Styrets innstilling: Klubbene kontakter NMCU kontoret for avtale om betaling 
av medlemskap for medlemmer gjennom klubbene.  
 
 
6. Virksomhetsplan 2025 
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Se vedlegg 1 
 
Styrets innstilling: Virksomhetsplan vedtas  
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7. Budsjettforslag 2025 

 
 
 
Styrets innstilling: Underskudd dekkes av oppsparte midler, budsjettet vedtas  
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8. Valg  
 
Valg av leder for et år: 
Innstilling:  
 
Valg av styremedlem (nestleder) for to år:  
Innstilling:  
 
Valg av styremedlem (kasserer) for to år:  
Innstilling:  
 
Valg av revisor et år: 
 Innstilling: Anita Sannes 
 
Valg av to til valgkomite for et år:  
Innstilling:   
  


